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Vragen van het lid Klever (PVV) aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over corruptie bij de FIFA (ingezonden 2 juni 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met de berichtgeving «Veertien verdachten corruptie FIFA; 150 
mln smeergeld in omkoopaffaire FIFA»?1 

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat ook het Wereldkampioenschap (WK) 2018, waarvoor 
Nederland een bid heeft uitgebracht, door het Zwitserse Openbaar Ministerie 
(OM) onderzocht wordt? 

Vraag 3
Gaat u aangifte doen tegen de FIFA wegens oplichting van de Nederlandse 
Staat, nu duidelijk is dat de gunning van het WK door de FIFA een corrupt 
proces is geweest? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u bereid om de KNVB te sommeren de 4,5 miljoen euro, die het Rijk 
heeft bijgedragen aan het bid voor het WK 2018, terug te vorderen van de 
FIFA?2 Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat iemand, die jarenlang aan het hoofd staat van een 
organisatie die volgens de FBI al decennialang door en door corrupt is, niet 
herkozen kan worden en dat de KNVB als één van de medeoprichters van de 
FIFA alle mogelijke maatregelen moet nemen om een eventuele herverkiezing 
aan te vechten?

1 https://fd.nl/economie-politiek/1105491/vs-verdenken-veertien-verdachten-van-corruptie-rond-
wereldvoetbalbond-fifa

2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2010–2011, nr. 2956
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